

# Consensus styrelsemöte nr 18

## Verksamhetsåret 23/24 CSM18-2324

**Datum:** Måndag 22/4  
**Tid:** 17:30  
**Plats:** Harmoni  
**Närvarande:** Elina Forsberg, Alice Carlsson, Hanna Sjöblom, Jessica Rönnberg, Panagiotis Papadimitropoulos, Jacob Sjöholm, Filippa Alesand Lundin, Anna Nordlander, Soleil Iversen, Wilma Eriksson.

**Ärendeordning:** §1-§21

**§1 Mötets öppnande**

Mötet öppnades kl. 17:33 av Panagiotis Papadimitropoulos.

**§2 Val av mötesordförande**

Beslutades: att välja Panagiotis Papadimitropoulos till mötesordförande.

**§3 Val av mötets sekreterare**

Beslutades: att välja Anna Nordlander till mötessekreterare.

**§4 Val av justeringsperson tillika rösträknare**

Beslutades: att välja Hanna Sjöblom till justeringsperson tillika rösträknare.

**§5 Mötets behöriga utlysande**

Beslutades: att anse mötet behörigt utlyst.

**§6 Justering av röstlängden**

Beslutades: att fastställa röstlängden till 5 personer kl. 17:34.

**§7 Adjungeringar**

*Punkten lämnades utan åtgärd.*

**§8 Anmälan av övriga frågor**

- "Verksamhetsberättelse" anmäldes som övrig fråga. Frågan behandlas under punkt 18a.
- "Ersättning för studentrepresentantsposter" anmäldes som övrig fråga. Frågan behandlas under punkt 18b.

**§9 Godkännande av föredragningslistan**

Beslutades: att godkänna föredragningslistan med tillägg av övriga frågor enligt §8 och sent gjorda ändringar.

**§10 Måbrarunda**

*Punkten behandlades.*

**§11 Information och meddelanden**

- Dialog har hållits med SESUS om äskning för renovering av kontoret och förbättrad arbetsmiljö.
- Information om kommande renovering av kontoret och sektionsrummet bredvid kontoret. Renoveringsarbetet kommer att påbörjas i maj och juni.
- Den 23/4 åker heltidarna till Jönköping och veckan därpå till Kalmar för att göra undersökning om studiemiljö och trivsel samt kombomedlemskap. Det är dessutom SFS i Kalmar.
- KO var i Norrköping större delen av förra veckan. Det pratades om studentlivet på Linköpings universitet, lokalhyra av akademiska hus samt känsla av säkerhet/trygghet efter senaste händelserna i Norrköping.
- KO har möte med Nina från Kårservice på onsdag denna veckan.

**§12 Marknadsföring**

- LFC-marknadsföring ska ut i veckan inför match 5/5.
- Marknadsföring om Fattigfrukost ska ut tisdag 23/4.
- Besöket i Jönköping ska marknadsföras snarast.

**§13 Föregående mötesprotokoll**

Beslutades: att lägga mötesprotokoll CSM17-2324 till handlingarna.

**§14 Beslutsuppföljning**

*Punkten lämnades utan åtgärd.*

**§15 Bordlagda ärenden**

*Punkten lämnades utan åtgärd.*

**§16 Beslutspunkter**

**A. Äskning - Kirurgiska och Anestesiologiska föreningen**

**Appendix 16a1 CSM18-2324**

Beslutades: att avslå äskningsansökan.

**B. Beslutsunderlag – Placering av pengar**

**Appendix 16b1 CSM18-2324**

Beslutades: att godkänna bilagan.



## §17 Discussions and informational points

### A. Diskussionsunderlag – Budget 24/25

Appendix 17a1 CSM18-2324

Appendix 17a2 CSM18-2324

Appendix 17a3 CSM18-2324

- Diskussion hölls om "Medfakresan".
- Diskussion om intäkt för sångboken. Vilken budgetnot ska sångboken ingå i och vad ska boken kosta? Ska bokförsäljningen ingå i budgeten inför kommande år?

### B. Diskussionsunderlag – Verksamhetsplan 24/25

Appendix 17b1 CSM18-2324

Appendix 17b2 CSM18-2324

- Tillägg av punkter i verksamhetsplanen 24/25 har gjorts och diskuterats inför FUM07.

## §18 Övriga frågor

### a. Verksamhetsberättelse

- Heltidarna har haft möte om den verksamhetsberättelse som ska skrivas och önskar förslag på vad som ska läggas till i berättelsen för detta verksamhetsår.
- Ändringar kan göras till den 30:e juni.

### b. Ersättning för studentrepresentantsposter

- LUST gör en handbok för studentrepresentanter, men de saknar i nuläget förmåner för studentrepresentanter. Förslag är:
  - Gratis medlemskap i kåren för att vara studentrepresentant alternativt låta icke-medlemmar kunna vara studentrepresentanter.
- Diskussion om det är nödvändigt att bestämma inför nästa år eller inte. Det behövs mer marknadsföring och spridning av information om vad rollen betyder.

## §19 Nästa möte

Nästa diskussionsmöte är måndag 29/4 kl. 17.30.

Nästa styrelsemöte är måndag 6/5 kl. 17.30.

## §20 Utvärdering av dagens möte

Mötet utvärderades.

## §21 Mötets avslutande

Mötet avslutades kl. 19:16.



---

Panagiotis Papadimitropoulos Datum  
Mötesordförande

---

Anna Nordlander Datum  
Mötessekreterare

---

Hanna Sjöblom Datum  
Justeringsperson

